

RRL Robot Demo Day

Dear collaborators, colleagues, and friends,

The RRL would like to invite you to the annual presentation of the ME-410 *Mechanical Product Design & Development* class and ME-420 *Advanced Design for Sustainable Future* class. We will be showcasing live demos of wearable robots and sustainable robots prepared by the graduate students from the class, as well as our latest reconfigurable robots from the RRL.

Thank you always for your interest and support towards the vision of RRL.
Your presence will mean a lot to all of us.

Chers collaborateurs, collègues et amis,

Le RRL a le plaisir de vous inviter à la présentation annuelle des cours ME-410 *Mechanical Product Design & Development* et ME-420 *Advanced Design for Sustainable Future*.

Nous présenterons des démonstrations en direct de robots portables et de robots durables réalisés par les étudiants diplômés de la classe, ainsi que nos derniers robots reconfigurables du RRL.

Merci encore pour l'intérêt et le soutien que vous apportez à la vision du RRL.
Votre présence signifiera beaucoup pour nous tous.



When

6th December 2024
12h00 - 15h00



Where

EPFL MED building lobby / bâtiment MED
Parking @ Rolex Learning Center

Sincerely,
Reconfigurable Robotics Lab

Questions

paikslab.com
jamie.paik@epfl.ch

